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ZÁPISNICA 

z 18. rokovania Komisie pre cirkevné a spoločenské otázky  Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 07. 11. 2016 
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, v Košiciach 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 
1. Otvorenie 

2. Materiály do Zastupiteľstva 

a) Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2016 

b) Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 

samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického 

samosprávneho kraja č. 3/2006  o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien 

a doplnkov 

c) Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2017 – 2019 

d) Návrh VZN KSK, ktorým sa mení VZN KSK č.18/2012 o poskytnutí finančných 

prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým 

školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov 

e) Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o zrušení a zriadení zariadení školského 

stravovania 

f) IRI index regionálnej identity, metodika tvorby a vyhodnocovania indexu 

g) Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja na I. polrok 2017 

h) Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I.polrok 2017  

3. Ekumenická spolupráca 

4. Doplňujúce materiály 

 

 
K bodu č. 1   Otvorenie 
Vyjadrenie: 

Predseda komisie pán Ing. Saxa privítal prítomných na osemnástom rokovaní komisie. 

Členovia schválili navrhnutý program rokovania bez pripomienok. Komisia bola uznášania 

schopná. Počet členov komisie: 26, prítomní: 14.  

Uznesenie č.: 34/2016 

Komisia schvaľuje program rokovania komisie podľa pôvodného návrhu. 

Hlasovanie č.1 



Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

  

 

K bodu č. 2   Materiály do Zastupiteľstva  

 

 

a) Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2016 

Vyjadrenie: 

O materiáli podrobne informovala Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií Ú KSK.    

Prítomní prijali uznesenie:  

Uznesenie č.: 35/2016 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu prerokovať a schváliť Úpravu rozpočtu Košického 

samosprávneho kraja v roku 2016 podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie č.2:  

Prítomní: 14 

Za: 13 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 

 

 

b)  Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 

kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 

3/2006  o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

 Vyjadrenie 

O materiáli informovala Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií Ú KSK. Prítomní prijali 

uznesenie: 

Uznesenie č.: 36/2016 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu prerokovať a zobrať na vedomie Informáciu o poskytnutých 

dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne 

záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006  o poskytovaní dotácií 

v znení neskorších zmien a doplnkov 

Hlasovanie č.3: 

Prítomní: 14 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

 

c) Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2017 - 2019 

Vyjadrenie 

O materiáli podrobne informovala Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií Ú KSK. 

Záväznými ukazovateľmi rozpočtu, v súlade so zákonmi, sa stávajú iba rozpočtované príjmy 

a rozpočtované výdavky roku 2017. KSK  má v pláne mnoho programov, investícií. 

K materiálu prebehla diskusia: 

- Ing.Halenár – aké sú trendy dopravy vo verejnom záujme? 

- Ing. Karafová – gró strát tvoria odpisy. Prebehli viaceré rokovania na tému: zvýšiť 

cestovné, neuplatňovať zľavy 



- Ing. Hudák –  je vytvorená kontrolná skupina (odbor dopravy, odbor financií, Útvar 

hlavného kontrolóra), ktorá sleduje oprávnené výdavky, zabezpečenie dopravnej 

obslužnosti. Náklady rastú, ale zvyšuje sa kultúra cestovania (nákup nových 

autobusov).  

- Ing. Halenár – vyhodnocujeme spätnú väzbu? KSK zabezpečuje obnovu vozového 

parku? 

- Ing. Hudák – prepravca vie poskytnúť detailné informácie; systém je postavený na 

smerniciach EÚ.  Ing. Halenár sa môže opýtať na odbore dopravy na všetky detaily. 

Prítomní prijali uznesenie: 

Uznesenie č.37/2016 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu prerokovať a schváliť Návrh rozpočtu Košického 

samosprávneho kraja na roky 2017 – 2019 podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie č.4: 

Prítomní: 14 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 

 

 

d)Návrh VZN KSK, ktorým sa mení VZN KSK č.18/2012 o poskytnutí finančných 

prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým školám 

a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov 

Vyjadrenie 

O materiáli informovali Mgr. Jana Jarušinská a Ing. Marcel Eperješi z odboru školstva Ú 

KSK. Dotácia na mzdy a prevádzku školám a školským zariadeniam sa aktualizuje každý rok, 

na nasledujúci rok, je 100% rovnaká ako u zriaďovateľa KSK, tak aj pre súkromných 

a cirkevných zriaďovateľov. Mgr. Berberich vyjadril poďakovanie KSK, že dotácie sú 

rovnaké pre všetkých zriaďovateľov. Prítomní prijali uznesenie: 

Uznesenie č.38/2016 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu prerokovať a schváliť Všeobecne záväzné nariadenie 

Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení Všeobecne záväzné nariadenie Košického 

samosprávneho kraja č.18/2012 o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku 

základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam v znení 

neskorších predpisov. 

Hlasovanie č.5: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

e)Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení a 

zrušení zariadení školského stravovania  

Vyjadrenie 

O materiáli informovala Mgr. Jana Jarušinská z odboru školstva Ú KSK. Mgr. Berberich sa 

zaujímal, či hlavným dôvodom zrušenia je nezáujem o stravovanie, čo Mgr. Jarušinská 

potvrdila.  

 

 

 



Prítomní prijali uznesenie: 

Uznesenie č.39/2016 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu prerokovať a schváliť Všeobecne záväzné nariadenie 

Košického samosprávneho kraja o zriadení a zrušení zariadení školského stravovania. 

Hlasovanie č.6: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

f) IRI index regionálnej identity, metodika tvorby a vyhodnocovania indexu 

Vyjadrenie 

O materiáli informoval Ing. Imrich Fulop, vedúci ORRUPaZP a Mgr. Katarína Rosičová 

PhD., pracovníčka ORRUPaZP. Index regionálnej identity bol vyvinutý na prehodnotenie 

PHSR. K materiálu prebehla krátka diskusia: 

- pani Huštatýová – je to „pole neorané“, ale je potrebné rozvíjať filozofiu rozvoja 

regiónu; termín: „nátlaková skupina“ vadí 

- Ing. Fulop – vychádza to zo zákona 

- Ing. Saxa – je to vyšší level 

- Ing. Király – kto to bude vyhodnocovať, bude to odzrkadľovať to, čo chceme ?   

- Ing. Fulop – vyhodnotenie bude raz ročne 

- Mgr. Rosičová, PhD., - vyhodnotenie bude cez dotazníky, štatistiku ... 

- Ing. Halenár – definíciu obohatiť o prídavné meno „výstižne“. Je to výsledok práce 

KSK ? 

- Ing. Fulop - áno   

Uznesenie č.40/2016 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu prerokovať a schváliť kompozitný ukazovateľ IRI (Index 

regionálnej identity) ako nástroj na vyhodnocovanie dopadov uplatňovania strategických 

a špecifických cieľov PHSR KSK 2016 - 2022. 

Hlasovanie č.7: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

g)Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

na I. polrok 2017 

Vyjadrenie 

O materiáli informoval Ing. Saxa. Prítomní prijali uznesenie: 

Uznesenie č.41/2016 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu prerokovať a schváliť Rámcovú obsahovú náplň zasadnutí 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2017. 

Hlasovanie č.8: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 



h) Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2017 

Vyjadrenie 

O materiáli informoval Ing. Saxa. Prítomní prijali uznesenie: 

Uznesenie č.42/2016 

Komisia schvaľuje svoj plán úloh podľa predloženého návrhu a odporúča Zastupiteľstvu 

prerokovať a schváliť plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. 

polrok 2017. 

Hlasovanie č.9: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č.3  Ekumenická spolupráca 

O ekumenických aktivitách informovala Mgr. Dojčárová, tajomníčka komisie. V meste 

Košice prebieha od 6.11. do 20.11.2016 už 27. ročník ekumenického Festivalu sakrálneho 

umenia. Ďalšie aktivity pripravilo Ekumenické spoločenstvo na území mesta Košice, 

v spolupráci s ďalšími aktérmi: Medzinárodné ekumenické vedecké sympózium 

a ekumenickú bohoslužbu pri príležitosti odhalenia hrobového miesta pre deti, ktoré zomreli 

pred narodením – miesto je na Verejnom cintoríne v Košiciach. Zriaďovateľ a správca hrobu 

je Farnosť Kráľovnej pokoja, Košice – Juh. O všetkých aktivitách zaslala aj písomnú 

informáciu všetkým členom komisie. 

 

 

K bodu 4   Doplňujúce materiály 

- Ing. Halenár odporúčal prítomným pozrieť si stránku www.ineko.sk kde je zverejnené 

nezávislé hodnotenie nemocníc, spokojnosť pacientov, ako sa zmenila starostlivosť 

o pacientov, keď sú nemocnice prenajaté. Chystá sa 4. vlna oddlženia nemocníc 

- Ing. Kokarda – kam sa posunuli nemocnice v tomto roku? 

- Ing. Saxa požiadal prítomných o pripomienky, prípadné doplnenie k materiálu 

Kronika mesta Košice. Predsedu komisie o to požiadala členka komisie Mgr. art. 

Blaškovičová. Tajomníčka komisie prepošle materiál členom komisie z Košíc. 

- Ing. Saxa informoval, že zatiaľ nie sú známe termíny rokovania komisií v roku 2017. 

Po stanovení, tajomníčka komisie ich zašle e-mailom.  

  

Po vyčerpaní programu predseda komisie poslanec pán Ing. Saxa  poďakoval členom komisie 

za účasť a prácu v roku 2016, poprial krásne vianočné sviatky a ukončil rokovanie. 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Mgr. Ľubica Dojčárová 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Vladimír Saxa 

predseda komisie 
 

http://www.ineko.sk/

